
Vojenský expert plukovník Martin Koller:
Výcvik ukrajinských vojáků v ČR je hrubé
porušení 1.článku smlouvy NATO (VIDEO CZ,
43 min)
- CZ24 News | 29. prosince 2022

ČESKO: To že cvičíme vojáky, kteří jdou do mlýnku na maso a za pár měsíců budou po smrti nemá s
morálkou nic společného. Vyvěšování ukrajinských vlajek na českých institucí je trestný čin
propagace fašismu. V současné době je na Ukrajině víc fašistů než za druhé světové války. Ze strany
NATO a EU není zájem na míru na Ukrajině. Jak můžeme mluvit o ukrajincích a usech, když ukrajinci
jsou malorusové? Je to jeden národ. Rusko se ještě ani nenadechlo a má za sebou Čínu. Jen blbec si
může myslet, že ukrajinská armáda porazí Rusko s Čínou. USA vedlo za posledních 100 let asi
šedesát agresí. Většina Američanů válku na Ukrajině nepodporuje. Současná americká armáda je
nástrojem globálních lichvářů a ne svého lidu. Ukrajinská armáda je plně pod britským velením.
Předpokládám, že válka by mohla skončit na jaře. Ve světovém koncentráku většina lidí nepřežije. V
ANO není ani jeden vlastenecký odborník, to Okamura tam má aspoň Kobzu a Davida.
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